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 WERKGROEP FAIRTRADE 
JONGERENKERK VENLO 

Verslag 26ste d.d.  16 juli 2024  bijeenkomst Werkgroep Fairtrade 
Aanwezig: Leo Verbeek, Geri van der Schoor,  Hans Spee,  Joop Karremans, Hub 
van den Bosch 
Afgemeld: Max Görtjes 
 
1:  Welkom door Hub 
Hub heet welkom.  
 
2: Verslagen 25 juni Werkgroep en Grote Groep Deelnemende 
organisaties 
Voortgang m.b.t. 22 september 2024 
Amnesty International: 
Joop Karremans zal Helma nogmaals benaderen. Global Goal 16 
 
COC Venlo: 
COC Limburg Maud Evers en Dave Boskes hebben toegezegd i.s.m. House of 
Confetti om mee te doen. 
 
Platforms voor Verbinding (Global Goal 17) 
Alsjenudenkt, FairVenlo, maar ook de vacaturebank Vrijwilligers zijn platforms 
die zorgen voor Verbinding.  Hoe e.e.a. in een kraampje wordt uitgewerkt is 
aan de partijen. Maar wat ze vooral willen laten zien is dat mensen terecht 
kunnen om zich aan te sluiten. Met betrekking tot de Vrijwilligersbank geldt dat 
er een overzicht komt waarvoor je bij hen kunt aankloppen. 
 
Repair Café Venlo Zuid 
Hans heeft Repair Café Venlo-Zuid benaderd maar nog geen reactie. Global 
Goal 7-12. Hans hoopt snel duidelijkheid te krijgen of zij deelnemen.  
Zij zouden op een eenvoudige manier interactief iets kunnen laten zien. 
Mogelijkheid is ook om bijvoorbeeld binnenbanden gebruiken om eenvoudig 
met kinderen te knutselen en voorwerpen te maken in het kader van recycling 
en duurzaam gebruik van producten. 
 
Bio Verbeek 
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Leo probeert nog om Bio Verbeek aanwezig te krijgen. Hij heeft dat uitgezet 
maar moet nog landen.  Global Goal 12. Leo geeft aan dat we er van uit kunnen 
gaan dat zij deelnemen. 
 
Op de vraag of vanuit BIO Verbeek eventueel een verhaal vertelt kan worden 
bijvoorbeeld over tomaten staat Leo toch wat afwijzend. Dat heeft mede ook te 
maken met de discussie die er is over plannen binnen het bedrijf beperking 
CO2 dat nog op wat buurt bezwaren stuit. 
 
Woningbouwcoöperaties. 
Joop is nog niet toegekomen aan het benaderen van Antares (Roel Versleijen) 
en Woonwenz (Frank van Engelen) Joop heeft hen nog niet benaderd. 
 
Voedselbank:  
Hub gaat ze nogmaals benaderen. Zij doen niet mee v.w. 
bezettingsproblemen. 
 
 
Global Goal 10: 
Hub geeft aan te kijken of de gezamenlijke MOV-Groepen iets willen en kunnen 
doen. Betreft missionaire activiteiten t.b.v. verminderen ongelijkheid in de 
wereld. 
 
Waarschijnlijk wordt dat gewoon een stand(je)  met banner en overzichten van 
wat de Dekenale MOV-groep Venlo doet aan verminderen van ongelijkheid. 
 
Ondernemend Venlo//Venlo Partners 
Nog geen concrete aanmeldingen. Joop neemt nog contact op met Nanette 
Hazenbosch 
Zij zijn wel betrokken bij de Duurzame Winkelroute. Marcel Tabbers van Venlo 
Partners ook. Maar er is van hen voor Global Goal 8 nog geen invulling. 
Misschien zou Geert Benders daar iets kunnen betekenen???? 
 
Wel zijn al een grotaantal winkel in de Binnenstad die meedoen aan de 
Duurzame Winkelroute. Joop heeft daar een overzicht van. 
 
N.a.v. het gesprek van Joop met Annet zie onderstaande: 
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Er is overleg geweest met Nanet en zij kunnen het volgende voor ons 
betekenen: 
Goedemorgen Joop,  
 
Bedankt voor het doorsturen van het programma. Ik heb onderstaande met 
Marcel besproken, vooral jullie vraag over een vervanger van Maarten 
Loonen. Helaas kunnen wij geen goede vervanger bedenken. Excuses dat we 
jullie daar niet verder mee kunnen helpen.  
 
Wat betreft PR kunnen wij zoals besproken helpen met het persbericht, al zal 
de focus wat ons betreft vooral liggen op de Dag van de Duurzame 
Binnenstad met de lancering van de duurzame route. Het is natuurlijk altijd 
goed om ieder voor zich persberichten uit te sturen en deze op elkaar af te 
stemmen. Als wij naar buiten treden met ‘ons’ persbericht en jullie daar iets 
later op aansluiten met de bekendmaking van jullie programma en de 
opening van de vernieuwde Wereldwinkel levert dat twee persmomenten op. 
Of vice versa natuurlijk. Ik vind het iig geen probleem om nog een oog op 
jullie persbericht te werpen.  
 
Zodra jullie naar buiten gaan met jullie programma voegen we deze toe aan 
onze agenda en de nog-op-te-maken landingspagina voor de Duurzame 
Route. Op die manier gaat de markt mee in onze contentplanning. Voor de 
Dag van de Duurzame Binnenstad en Duurzame Route zetten wij een online 
campagne op poten.  
 
Wij hebben 1 augustus een afspraak staan. Tegen die tijd heb ik de 
landingspagina klaar met een eerste versie van de route en ruimte voor het 
programma van de Dag van de Duurzame Binnenstad. Als jullie voor die tijd 
een persbericht hebben, kunnen we daar ook naar kijken en verdere plannen 
afstemmen.  
 
Hoor het graag! 
Met vriendelijke groet, 
Nanet Hazenbosch 
Citymarketing 
Opening: 
Er is geen centrale opening. De nieuwe Wereldwinkel opening en de lancering 
Duurzame Winkelroute is vanaf 11.30 uur MAAR dan zijn de kramen open en 
vinden er op locaties ook ‘pitches’ plaats. 
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N.a.v. dit punt de volgende opmerkingen en omslag: 
In het overleg van Joop met Nanet was Hub even aanwezig en gaf aan dat het 
fijn zou zijn om toch een  centrale opening te hebben en z\ou het niet mogelijk 
zijn om de ‘heropening Wereldwinkel en Lancering Duurzame Winkelroute via 
streamen in zowel Jongerenkerk als Joriskerk uit te zenden. 
 
Nanet gaf aan dat dit wel eens duur zou kunnen zijn. Verder is dan de Markt al 
open. 
 
Hoe nu verder? 
 
Om te voorkomen dat e.e.a. door elkaar gaat lopen zouden we niet om 11.30 
uur maar wellicht gelijk met de opening van de winkels de 
Duurzaamheidsmarkt om 12.00 uur kunnen laten beginnen. De standhouders 
kunnen dan kijken naar de heropening Wereldwinkel en lancering Duurzame 
Winkelroute en dat zorgt ook weer voor verbinding. 
We zullen dan het programma dienen aan te passen op diverse plekken. 
Voor de steaming moeten we dan kijken hoe en wat. 
 
Hans: hij ging informeren omdat hij wel iemand wist om dat te vragen. 
Zie antwoord: 
Dag Hub en anderen, 
 
Ik heb navraag gedaan naar de mogelijkheid van streamen. 
 
Via de Stadsomroep: 
De Stadsomroep heeft een streamingkastje dat videobeelden naar internet 
kan sturen. 
Met een smartphone ingesteld als hotspot kun je die ontvangen in de 
Jongerenkerk. 
De beelden kunnen dan via de Laptop naar de beamer worden gestuurd. 
Rene Bruncken (cameraman) bij de Stadsomroep zou dat kunnen doen.  
 
Videobellen: 
Alternatief voor als het via de Stadsomroep niet lukt: videobellen.  
Je smartphone is de camera. Ik heb wel een hulpstukje waarmee je de 
smartphone op een fotostatief zet.  
Je hebt in de Wereldwinkel een goede internetverbinding nodig zoals je kunt 
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lezen in het artikel vd Consumentenbond.  
In de jongerenwerk heb je dan een hotspot (smartphone) nodig. 
In een artikel van de consumentenbond wordt het uitgelegd. 
Kan onder andere via Whatsapp. 
Zie ook https://www.consumentenbond.nl/internet/gratis-bellen-via-
internet 
 
Met vriendelijke groet, Hans Spee 
 
Pitches: 
Hans geeft aan dat mensen daarvan schrikken omdat ze niet weten wat het is 
en hoe. Dat moeten we nog verduidelijken naar mensen. Er zijn ook 
organisaties die dat niet willen doen.  
 
Daarnaast moet je het ook in de hand houden en kort houden dat mensen gaan 
lange tijd gaan praten.  Wellicht kijken of we twee mensen vinden die dat op 
locatie kunnen begeleiden. Namen als Frans Pollux valt en misschien Harry 
Lücker van de Omroep Venlo of anderen zoals Jan Custers. 
 
Inhoud van een PITCH: 
WAT DOE JE? Waarom doe je het? Uitnodiging naar de stand te komen voor 
meer informatie. Dat in 3 maximaal 5 minuten 
 
Het verhaal pitches: 
We hebben hier over gepraat hoe en wat en uiteindelijk is besloten: 
 
We laten de pitches vallen! 
We vragen in de eerstvolgende briefing aan de deelnemende organisaties om 
een filmpje op te nemen. 
In dat filmpje vragen we hen te vertellen: 

- Wie zijn jullie? 
- Wat doen jullie? 
- Waarom moeten de mensen zeker jullie stand bezoeken? 

 
Filmpje duurt maximaal 2-2,5 minuut. 
 
Deze filmpjes zetten we achter elkaar en deze draaien via laptop en beamer 
in de Jongerenkerk en Joriskerk continue d0or. 
 

https://www.consumentenbond.nl/internet/gratis-bellen-via-internet
https://www.consumentenbond.nl/internet/gratis-bellen-via-internet
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De betreffende organisaties moeten dit UITERLIJK 25 AUGUSTUS 
toegezonden hebben naar info@jkvenlo.nl 
We kijken dan dat iemand die achter elkaar wil zetten en kijken dan naar wat 
afwisseling bijvoorbeeld door het Global Goal erbij te zetten en waar ze staan 
Jongerenkerk of Joriskerk of buiten. 
 
4: Wat vraagt nog onze aandacht 
 
Wegvallen Maarten Loonen 
Jammer en eigenlijk had hij wel toegezegd en normaal hou je je aan de 
afspraak.  
Vervanging: 
Maartje Aarts uit Oss over Global Goals 
Volkert Engelsman: biologische groentehandel 
Geert Benders: ondernemer MVO 
Reinier van den Berg, hij is een bevlogen klimaatwetenschapper.  
 
We hebben nog lang gesproken over eventueel een spreker. Bijvoorbeeld zie 
begin  verslag iemand van Bio Verbeek maar daar trok Leo niet zo hard aan. 
Er werden meer namen genoemd zoals ook de naam van de directeur Fairtrade 
Nederland Peter d'Angremond . 
Joop had intussen ook al contact gehad met Fair Nederland middels Karin van 
het landelijk secretariaat. 
 
Joop gaat Peter dÁngremond nu vragen om aanwezig te zijn bij de opening van 
de Wereldwinkel en daar te spreken. 
 
Besluit: we gaan GEEN vervanging zoeken zoals opgenomen in het programma 
van Maarten Loonen. Wie zit er echt te wachten op een lezing, zo vragen we 
ons af en wie zou dan een goede trekker zijn. 
In plaats daarvan: 

- Centrale opening via streaming 
- Peter d’Angremond wordt gevraagd bij de heropening Wereldwinkel 

 
5:  DE MAALTIJD 
Het wordt een ‘lopend buffet’ met statafels en mensen kunnen dan iets te eten 
pakken en dan bij die en dan weer bij anderen gaan staan. 
Misschien kunnen we ook zelf broodjes halen en beleg en smeren. Daar vinden 
we wel mensen voor. KOMEN WE NOG OP TERUG. 

mailto:info@jkvenlo.nl
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N.a.v. dit punt het volgende: 
In de eerstvolgende briefing zal gevraagd worden aan de deelnemende 
organisaties moet HOEVVEEL MENSEN  ze komen. Dan moeten we kijken hoe 
we e.e.a. organiseren. 
 
Hub geeft aan contact op te nemen met Geert Benders om te kijken wat 
Benders zou kunnen beteken en zou willen doen. Wordt dat te duur dan 
kunnen we nog inspelen op het alternatief dat we broodjes halen, beleg e.d. en 
dat we zelf de broodjes smeren. 
 
We zorgen overdag wel voor koffie, thee e.d. maar we maken geen 
lunchpakketjes voor overdag. Mochten er veel broodjes overblijven dan 
kunnen we die wel NA de maaltijd in zowel Jongerenkerk als Joriskerk 
neerzetten. (uitsluitend bestemd voor standhouders) 
 
6:  Film The Queeste 
Dit is het voorprogramma.  Organisatie is de Voedseltuinen o.l.v. Jan Custers. 
Woensdag 18 september 2024 in de Nieuwe Scene. 
 
Dit valt onder verantwoordelijkheid van de Voedseltuinen en is een mooie 
opmaat naar 22 september. 
 
 7:  jeugd, kinderen, ouders 
Hans geeft aan dat als je kinderen trekt, dan heb je ook de ouders. Hij heeft 
contact gehad met een ‘conrector’ basisschool en weet dat er wel 
mogelijkheden zijn dit onder de aandacht te brengen als het maar concreet is. 
 
Op 4 juni zijn opties gelanceerd: vogelhutje timmeren, verhalen luisteren, 
verspeelplein, fietsen met de Fietserbond, misschien aansluitend bij Sanne van 
Aben (vBvD) die creaties presenteren van jongeren i.z. verbetering van de 
wereld/klimaat e.d. 
 
Je kunt ook denken aan een quiz waar je langs de route iets moet zien te 
vinden. 
Mozaiek maken door kinderen van duurzame materialen of afval. Enz. enz. 
 
We moeten inventariseren of de organisaties van 4 juni doen wat ze zeiden. 
Dan kunnen we misschien  een ‘kinderprogramma’ opzetten en meenemen in 
de PR. 
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M.b.t. dit punt: 
Op 4 juni hebben diverse groep aangegeven iets te doen. 
IVN Steilrand komen met 8 mensen en doen een quiz en kleurplaten. Verder 
verkopen ze ook nestkastjes. 
Jan Mulder van IVN Maasduinen doet iets met zwerfafval 
 
Sabbe Aben (vBvD) doet iets met leerlingen n.a.v een project in van Bommel-
van Dam. Wat precies, zo geeft Hans Spee aan,  wordt duidelijk NA 25 juli. 
 
 De naam Sandy Schell valt die mooie dingen van afval maakt. (Ik weet niet wie 
contact met haar heeft!!!) 
 
Vraagt nog aandacht! (bij deze aantekeningen stond ook de naam Syberte 
van Haperen maar weet niet deze te koppelen.) 
 
8:  Publiciteit 
We zullen rondom dit evenement goede PR dienen te maken. Als alles duidelijk 
is voor 95% kunnen we vooraankondigingen gaan maken en mensen tussentijd 
die deelnemen meenemen in de ontwikkelingen. 
 
Zie stukje over Nanet van Venlo Partners. 
Vanaf 1 augustus wordt de pagina Duurzame Binnenstad gelanceerd. Wellicht 
dat we daar deels al op mee kunnen liften. 
 
Daarnaast heeft Jos Gitmans contact met Iris van Communicatie binnen de 
gemeente Venlo waar we gebruik van kunnen maken. 
 
Langzaam maar zeker moet de publiciteitscampagne wel langzaam gaan lopen 
en is een eerste persbericht belangrijk ook voor deelnemende organisaties om 
het op hun sites en in hun communicatie kunnen verspreiden. 
 
Wellicht een poster maken! 
 
8: financiën en vergunningen. 
Financiën: 
Mary Pollux heeft toegezegd met Hub contact op te nemen i.z. aanvraag 
subsidie. SAM-fonds is afgewezen anders gaat het naar Jos Gitmans in oktober 
voor mee te nemen in pot duurzaamheidssubsidie ronde 2. 
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Stand van zaken: 
Er is contact geweest met een ambtenaar van Marij Pollux, Stan Belgers. Die 
heeft aangegeven dat de beste weg is om een aanvraag in te dienen voor de 
tweede ronde Duurzaamheidssubsidie in oktober. De kans dat de aanvraag 
gehonoreerd wordt is bijna 1005. Alleen we moeten het bedrag wel 
voorschieten. 
 
Vergunning: 
Moeten we kijken aar 2029 en eventueel een beetje aanpassen. Komt volgende 
keer terug. Contactpersoon is Jos van Egmond. 
 
Joop meldt dat Jos Gitmans met verspeelplein, waterklaarbus en 
aanhangwagen duurzaamheid 45 vierkante meter nodig heeft. 
Dat kan voor de Jongerenkerk en dan is het ongeveer evenveel als in 2019 aan 
ruimte die we nodig hebben. Dan hoeft de straat niet helemaal afgesloten te 
worden. 
 
Parkeren: 
Deelnemers kunnen ’s morgens naar zowel de Jongerenkerk als de Joriskerk 
gaan met auto’s. 
Na 12.00 uur gaat echter de poller omhoog en is de Joriskerk na afloop niet 
meer bereikbaar.  
Het is aan de deelnemers hun auto buiten de binnenstad te parkeren. Dan kan 
in het Arsenaal of elders. 
Op 3 september kunnen we hen hierop wijzen en er is een app waar je kunt 
parkeren. 
 
Kraampjes: 
Joop zorgt dat de kraampjes komen. Opbouwen op zaterdag 21 september NA 
de middag want we hebben die dag ook OPSCHONEN. 
Hopelijk kan men die kraampjes op zaterdagmorgen afleveren! (Joop draag jij 
daar zorg voor?) 
 
9: Indeling naar locaties. 
Joop had een nieuwe indeling naar economie, gemeenschap/samenleving en 
natuur/groen e.d. 
Ik vraag Joop die daarbij ook de deelnemers heeft staan even toe te zenden. Zit 
bij het verslag. 
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10:  volgende vergadering 

MAANDAG 29 JULI 2024 IN ’T GROENEWOLD OM 19.00 UUR  

 

 
Hub 


